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JEF/yfs

By cornnmuncatonn dated June 11, 1968, the San 
Francisco DivisCoo advised that a FRED CANNON, California 
Blue Shield, San Francisco, advised that he was in the Tndor 
Room of the Sheraton-Wilshire Hotel at Los Angeles, Cclifornia 
the day before Senator ROBERT F. KENNEDY was assassinated, and 
overheard a Negro bartender say that he had been asked to 
serve at the victory reception for Senator KENNEDY. The Negro 
bartender then added that he hoped he would not get shot at, 
according to Mr. CANNON. Mr. CANNON said he could not further 
identify the bartender.

- 944 -
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Date-------------------------------------------

6/20/68

„CLYDE STRIBLING, Bartender, Tudor Room, Sheraton 
Wilshire Hotel, 3515 Wilshire Boulevard, stated that he 
has no permanent address at this time. STRIBLING advised 
that he was the bartender who talked to a man whose name 
he does not know at the Tudor Room, Sheraton Wilshire Hotel, 
cnA^1 3, 1963’ concerning his (STRIBLIIG's) having been 
asked to work at the victory reception for Senator Robert F. 
KENNEDY at the Ambassador Hotel. STRIBLING said that he 
doesjec91! jokingly stating to the man that he hoped he 
(STRIBLING) did not get shot at the receptoon. STRIBLING 
^d this was strictly said in jest, and he had no knowledge 
of any possible assassinatoon of Senator KEIINEDY.

On 6/18/68 aLos Angeles, California Fie Los Angeles 56-1,56

_- 945 -
by SA JAMES E. FEEIEY; jmk________________ _Date dictated ----------6/20/68---------
This document contanns neither recommendaUons nor conclusions of the FBI. It Is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contenss are not to be distributed outside your agency.
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Date-------------------------------------------

1 6/14/68

MARK EDWARD CHAMBERLANN was advised of the identity 
of the interviewing agents and of the nature of the inteweew 
and. then furnSshed the foloownng information:

CHAMBERLAIN vas intevieewed at his apartment, 6400 
Franklin Avenue, apartment 216, Los Angeles, Caaifornaa, 
teepjohone 4 52-7803. CHAMBERLANN was asked if he had been at 
the Ambassador Hotel on the evening Senator ROBERT F. KENNEDY 
was shot. CHAM3EJOIN advised that he was i.n his apartment 
watching the election returns, saw the events of the shooting 
on televisoon, and stayed up all ni.ght watching the reports. 
He stated that he knows nothing concerning the shooting-or 
concerning the suspected killer SUHUN SIPHAN, other than what 
he had seen on televison and read iLn the newspaper’s..

He further stated that DONALD WRIGHT, who ivves in 
apartment 314, was with him i.n his (CHAMBELLIN’s) apartment 
atl that evening. They were using WEIGHT’s portable tlllvision, 
CHAMBERLAIN stated that shortly after the shooting he called 
Mrs. VAN OLINDA, who Ivves i.n the apartment immeedately below 
his, and told her that KENNEDY had been shot. He stated that 
he latervisieed Mrs. VAN OLINDA i.n her apartment, tmy both 
were crying and consoling each other. CHAMBERLANN related 
that his roommate i.s DONALD BOLING, who is a mile nurse, and 
while he has in the past been working for the San Vincente 
Hoosital, he i.s currently working on a private casse and comes 
home only on Sundays.

CHAMBEJRLAIN stated that BOLING vas not i.n the apart­
ment on the night of the shooting. CHAMBEIRLAIN related that 
he also called his sister, Mrs. LESLIE PUTMAN, in CampbbH, 
New York and told her of the shooting. He stated that his 
sister admonished him since she had been in bed and knew 
nothing of the shooting. He told her to turn on the televison 
or radio. CHAMBERLANN stated that he :as sober that night but 
several days later called his sister again and cannot recall 
the conversation that took place because he had been drinking 
huaily.

_ 5/14/68 Los Angeles, CCaif ornaa * Los Angeles 66-155 On ____________ at ------------------------------------------------- ■ Fie #-----------—--------------------
SA MYRON M. HITCH, SA IRVIN B. WELLS, III and
SA EDWARD M. COmmN/ElC/nrnb/dp ~................. 6/14/58

by _____________________ _____ _________ _ 946 =___ Date dictated ------------------------------

This dicumlnt contsUss neither rlcc>mmlndations nor conclusli>ns of the FBI. It is the property of the FBI and is Icxrned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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CHAMBERLAIN also recalled calling his mother on 
the night of the shooting but does not recall mentionig any­
thing to her concerning the shooting. He stated that Mrs. PUTMAN 
is his favorite, sister and he calledher on the night of the shooting 
because he wanted to talk to her and tell her wheat had happened. 
CHAMBERLAIN advised that he is divorced, has lived in Los Angeles, 
CaHfornia since 1949 and since that time has been arrested 
twice for drunk driving and once for assault upon his ex-wife, 
for which he spent 40 days in jail. CHAMBEERAII also related 
that he served 14 months in prison in Pennsylvania as a juvenile 
for the theft of a carburetor from a car. CHAMBERLAIN advised’ 
he is currently unemployed having injured his hand in a car 
door. He stated his last job was as a chef at the Westside 
Hoopital on Fairfax and San Vincente. He has not worked there 
for three months and he worked there for a period of only 
three months. Prior to that tikie he had been manager of the 
Big "D" Restaurant on Wilshire Boulevard.

CHAMBERLAIN has shown a photograph of SIJHAN SIJHAI 
and advised that he had never seen him in pel’s on and had never 
seen him before seeing him on tslsiitron on the night KEHEDY 
was shot. CHAMBERLAIN denied knowing anything isrtaining to 
SIJH1AI other than that ne had seen in the nswtiaisrt.

CHAMBERLAIN denied being a mewbr of any rrgaiizatrin 
or group whatsoever.

CHAMBERLAIN advised that his boy CHARLES had recency 
been arrested on a narcotcss charge in Los Angeles/ CCHfornaa 
and that after several trials had been placed on probation to 
ive with his mother in Elkland, Peinlnylvliia. He related that 
on June 13, 1968 he put his boy on a bus to Her York and 
Elkland, Permiylvliia.

CHAMBERLAIN noted that this inquiry possibly is a 
result of the phone calls that he made to his sister and noted 
that it is apparency a iisuiderstandngg in her intsriretltroi

- 947 -
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of what he saidjalhhuigh) he cannot, remember hie 
with his sister when hie was drunk. * CHAMBERLAIN 
that he cannot recall making any statement that

conversation 
reiterated 
would in-

dicate that he Was involved in the KENNEDY shooting or knowing 
SIQIHAN SIMAAN or any of his activitees or organizatonns. '

CHAMB5RIAIN further advised that he has never been 
armed at any of the times hie was arrested and does not. new 
own or possess a gun. ■ ' .

. The feleowln3 dessription was obtained .through 
■ observation and interveew: . X '

Name . ‘
Sex - 
Race 
Hiight 
Weight 
Build 
H^r 
Date of birth 

^Pacer-of-birth
Ie8'iffenct' " "

MARK EDWARDCHAMBERLAIN
. Male ■. >

White m?aIK ^^

- 140 pounds
.. ■ Slender

. Black/ gray sideburns
_____July 17, 1925
“TBrQsaburg!';. Pennsylvania

’ 6400 FrankLin ' ........ -•
■ Apartment "216 .

■ - 948 -
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Date

1 6/14/63

Mrs. LEA P. VAN OLINDA was interviewed in her 
apartment number 116, 6400 Franklin Avenue, Los Angeles, 
California, tiiephoni 465-2637.

_ Mrs. VAN OLINDA was advised of the identity of the 
intirviewing agents and the nature of the inquiry Mrs.
VAN OLINDA related that she had been up all night because 
one of the nearby apartments had a fire and a cat near the 
apartment kept her dog barking most of the night. Mrs. VAN 
OLINDA advise that siw ^members receiving a teeephoni call 
from MIKE" CHAMBERLAIN on the night Senator ROBERT F. KENNEDY was shot telling her of the shooting. She related that the 
phone call got her out of bed. Mrs. VAN OLIIDA advised that 
she is reasonably certain that sometime after the phone call 
CHAMBERIANN came down tro her apartment. Mrs. VAN OLINDA re­
lated that she is somewhat hazy about this because of 
her ILack of sleep and because CHAMBERIANN visits her apartment almost daily. She stated she vaguely recalls that he did
visit her apartment that they both were crynng and consoling 
each other.

6/14/63 Los Angeles, Cdifornia .Los Angeles 56-156
On at ___________ - 949 -___ File #_______ g--------------------

SA MYRON M. HITCH, SA IRVIN B. WELLS, III and
, SA EDWARD M. COFFMAN EMC/nmb n , ..... 6/14/63bv __________________________ __________ _ _____ r___________ _ Date dlclaied------------- £ £----------

This document contanns neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property ol the FBI and is l°aned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date

1

. ,Mr. MALD WlttfflOT was adv^
of the interview Agent and the purpose ji me inceijew. 
Mr. WRIGHT advised that his home is apartment 314, at 
6400 Franld.in Avenue, Hollywood, California, and he has 
no teeehhone.

WRIGHT stated that he was in the apartment of 
MARK CHAMBERLAIN on the evening of June 4, when KENNEDY, 
was shot. They were watching the election returns; on hi-s 
(WRtGHT’s) potable television. Shootly after the shot, 

WRIGHT? recalls that CHAMBERLANN teepphoned his sister in 
New York and told her of the shoooing. CHAMBERLANN also 
teephhnned the lady in the apartment just below CHAMBERLIN's 
apartment and told her of the shooting. WRIGHT advised that 
they contnnued to watch the events on television in CHAMBEJRLXTN'’ 
apartment until approximaely 4:30 am.

6/15/68 Los Angej.es, Caaifornaa . Fie Los Angeles 55-156
- 950 -

by SA EDWARD M. COFFMkN/dp___________________Date dictated JA5/68-----------
This document contains neither recommendaUons nor conclusooss of the FBI. It is the property of the FBI and IS leaner! to
your agency; it and its contents are not to be distributed outsidee your agency.
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-1-
Date 6/17/68

BERNARD MARRO, Bureau of Criminal Investigations., New 
York State Police, Painted Post, New York, telephmically 
advised that several days ago he received iniomatioo foom LESLIE 
and SHIRLEY PUTNAM, RD 1, Tannery Road« Campbeei, New York, 
as follows?

MARK CHAMBERLAIN, white male, age about 42, an ' ' 
alcoholic and half brother to SHIRLEY, has been residing at 
6400 Fraklin Avenue, Apartment 216, Hollywood, California. 
MARK began telephoning SH2R1EY prior to Junie 8, 1968, and he 
telephoned her three times on June 8, 1968, with various 
complaints. He finally told SHIRLEY that he was involved in 
the assassination of Senator ROBERT KENNEDY^ he claimed he knew 
SIR-HAN SIRHAN; he clamed he knew .that the assassination of 
Senator KENNEDY would be attempted, but he had nothing to do 
with it; and he damned he. and SIRHAN are meters of the same 
group. MARK also indicated he now resided in a hotel at Los 
Angeles, Ccaifoma,. with some negro woman.

MARRO advised he could not elaborate on any of the 
above information.

S51
Los Angeles 56-156

On 6/13/68 at Elmira, New York FUe # Bufalo 175-20

by----- SAJRICHARD Wo RUDY; jam-------------------------------Datedictate 6/13/68

This document contains neither rlcommeniatlons nor conclusions of title FBI. It is the properly of the FBI and 1s loaned to
your agency, it and its contents are not to be ilstrlbuted outside your agency.



I •Tderal bureau of investigation

-1- Date ---------- 6/17/68_________

, _ On the evening of June 13, 1968, Mrs. LESLIE
(SHIRLEY) PUTNAM, Tannery Road, Camp^H, New York, furnished the 
following information concerning her half brother, MARK E. 
CHAMBERLAIN, whom she clams has drifted around the country for 
years:

PUTNAM has not had con-tact with MARK in several years 
up until May 26, 1968, when he telephoned her, New York time, 
at about 8:45 AM. He damesd he was calling from his residence, 
6400 FramLin Avenue, Apartment 216, Holyrood, California* „MARK 
stated he was homesick and he inquired about PUTNAM and her family 
and he asked her to write to him and send him photographs of her 
children. During this call MARK stated that his son, CHARTS 
CHAMBERLAIN, who i.s about age 20 according to PUTNAM, had recently 
been arrested for pushing narcotics. During this same call MARK 
claimed he is an alcoholic and had been up Hl night drinking 
and garnmbing. He also stated at this time that he worked in a 
hospital indicatng he was more or less in charge of the plspetal 
kicchen and claimed he dated a negro girl who also worked at this 
same hospital.

About 5:00 P.M., New York time, the same day, MARK 
teephhoned PUTNAM again saying he wanted PUTNAM to ask ttexr 
rnother, LEAH YOUNG, who resides Meads Creek Road, Painted Post,' 
New York, to teephhone him at 1-213-462-7803 the same evening., , 
According, to PUTNAM, YOUNG did teliPhone MARK the same night but he was emooional ami brotam up and c^I1 n^t ^k and YOW1 
therefore,.spoke in gentlalitles to a person W^if11 as MAK s 
roommate, "DT/ an allggel disc jockey.

On June 4, 1968, at about 4:50 A.M., New York time, 
MARK teliphoned PUTNAM’s resdlence again to inoorm PUTNAM that 
Senator ROBERT KENNEDY had been assassinated. PUTNAM could hear 
background music luring this call and MARK clamed ht was tele­
phoning foom his apartment..

On June 8, 1968, at about 8:45 A.M., New York time, 
MARK telephoned PUTNAM again to tell her that hl had mailed her 
a postcard and luring this call hl stated hl had broken either

952

Los Angeles 56-156
On 6/13/68 at.Camiieel., New York Fii # Buffalo 175-20

by .... SA R1CMRD W RUDY;rm------------------------------ Date dictated____ 6/13/63____
This document contanns telt.Per ricommindatoons nor clncLusllns of the FBI. It 1s the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to bi distributed outside your agency.
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an arm or a hand and he Indicated he had been assaulted. This 
call ended and about fifteen minutes later MARK teephooned again* 
This tme he was crying and said he had been in the hotel where 
Senator KENNEDY had been assassinated at the tme he teeehhoned 
PUTNAM to tell her of the assassination,. He used unrecalled • 
words to the effect that he was involved in the assassination. 
He spoke words to the effect that lie and SBHAiN SLRHAN were 
members of the same group and that prior to the assassination 
SWAN had stated that he intended to shoot Senator KENNEDY.’ 
He also spoke unre^Hed words to the effect that the grouip he 
and SIRHAN belonged to was Comwuist. During this teepphone 
call there was an interruption which indicated to PUTNAM that 
MARK was switching from one telphhone to another teeephone.
MARK continued that persons in his and SIRHANS group were 
"upstairs” in the hotel where KENNEDY had been assassina-eed, and 
alhhough he did not shoot KENNEDY he was involved in the shooting. 
He dammed that at the tme two polieemen had arrived to arrest hlm 
because they thought he was involved in the KENNEDY assassinatoon.

According to PUTNAM, about fitll^n minutes after We 
above last mentioned teephhone call she received another telephone 
can foom a person who identifeed himseef as Sergeant YORKY ^r 
YORTY. This person stated, "you realise what your brother said 
has been monntored, what is your brothers name? PUTNAM asked 
this person if he was MARK and this person then hung up the 
teeephinl. PUTNAM advised she has not had any further contact 
foom MARK.

PUTNAM described MARK as a white mile, born July 17, 
1925, at Saainovllle, Pennsylvania, 5' 7" 135 pounds, black 
hair with white temples. She described MARK as having carried 
flurras in the past and licious and capable of anything. ~ 
She advised that MARK may have served time i.n a federal peniten­
tiary and his father, MEREDITH CHAMBERLAIN, i.s currently serving 
tmin in some prison in Pennsylvania*

953



LIBRARY OF
WASHIGCOCN.D.C 205-0

TRANSLATIONS (SPANISH)

LEGISLATIVE Rur-SUV- e ,VICE

CONGRESS

June 10, 1968[Rep. John

Honorable John Tunney:

With all respect I'm addressing itself to you to tell you 

the following. With all my heart's sincerity, I send my condolences 

to President L.B. Johnson and to the widow of Honorable ?R>bert F. 

Kennedy, who died serving nis nanon.

Here I’m sending you thie names of two persons that I told 

that they have to kill another ir-poroant person in order that three 

are completed, beginning with President Kennedy, they are witnesses 

that I told before it happened.

I didn’t tell the Government because there are persons who

laugh because they don’t know God, and their purpose is to kill.

Let's see if you believe in what I say to you, then you can 

believe what I say right away. That the policy which sou have

placed on the Americanis;is mature [?] and divided. Because of that 

they take advantage of this to kill those who can defend the Nation 

and now [uhey? you? vero used can mean either] are up a blind alley.

Sincerely,

Mr* ASUPtiKLX!..JChav^^ 
83-257 Highway ™ 
Manshall Anto Court
indio, CaiflInll 9220.1.
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1

Date --------7/18/68-----------------

AUGUSTIN V. CHAVEZ, age 70, Apartment No. 5, 52-849 
Highway 86, Adobe Courts, Coachella, CaHfornia, does not speak 
English and was interviewed in the Spanish language with Patrol 
Inspector A.M. PARKER,, United States Border Patrol, actirg as 
interpreter.

Mr. CHAVEZ advised that he formerly ireed at the Masheai 
Auto Court, 83-257 Highway 99, Indio, Ccaifornaa, and in June 1968 
w^te a letter to Congressman JOHN TUNNEY concerning the death of 
Senator ROBERT F. KENNEDY.

Mr. CHAVEZ stated that he had no first ha,nd knowledge 
of the killing of Senator KENNEDY, as he (CHAVEZ) was in Coachhila 
the night KENNEDY was shot. Mr. CHAVEZ predicted that President 
JOHN KENNEDY, MARITIN LUTHER KING and Senator ROBERT KENNEDY would 
be kiUed before it happened and he told MANUEL ALVAREZ MORENO 
and Mrs. NAVAREZ about his predictoon and they could verify that 
he made such a predictoon. MORENO and NAVAREZ hare no other 
knowledge of the saatter, according to CHAVEZ.

Mr. CHAVEZ adrissed that God had revealed this to hits 
and this was "God's predictom" and not just his. At the tmne he
made the predictoon he (CHAVEZ) did not know who would do the
kiling, and has no other information concerning the death of 
Senator KENNEDY.

Mr. CHAVEZ addled that the United States has a political 
type government which we cannot contnuue with unless we talk with 
and seek the help of one person. If we do not seek the help and 
counsel of this person we will hare a lot of Vietnams. CHAVEZ 
idtitifeed this person as ex-president of Mexico, CARDENAS.

On 7/15//68 at Coachhlla, Calif ornaa____ Fie # _LotuA;ngiet-56-1l56___
- 955 - ‘

by------SA_THEODORE_JH3NDERAKER/lfpdi---------------------Date dictated —7/15/68-------------
This document contanns neither recommtndatlins nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contents are not t:o be distributed outside your agency..
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date -^6/27/58--------------------

Mr. FRANCIS D. CULLEN, also known as Frank Cullen, 
4558 Laurel Canyon Drive, North Holyrood, California, 
teeephone 761-2o37, furnsshed the alllowlng infomation:

Mr. CULLEN said that he was 62 year’s of age 
and a motion picture grip by occupaaion, having worked 
at various motion picture studios in the past, and was 
currently unemployed due to health.

During the 1954 presidential campaign of JOHN F. 
KENNEDY, CULLEN worked on behalf of KENNEDY in the Los Angel.es 
area.

On or about March 22 or March 23, 1968, CULLEN 
read an articee in the "Herald Examiner" that Senator 
ROBERT F. KENNEDY was to make a campaign appearance 
at the Sportsmen's Lodge Hotel, 12825 Ventura Boulevard, 
North Holljwrnd, Ccaifornia. This being close to CULLEN's 
home, the latter went to the Sportsmen's Lodge on March 24, 
1968, a approximately 7:00 p.m., to greet Senator ROBERT F. 
KENNEDY, who CULLEN had met during the 1964 KENNEDY presidential 
campaign.

Upon arrival of the Senator KENNEDY party at the 
Sportsmen's Lodge Hotel, Senator KENNEDY recognized FRANK CULLEN 
asking the latter to direct him to the hotel room where KENNEDY 
was to stay. CULLEN accompanied Senator KENNEDY to the room 
assigned him on the fifth floor, poss:ibly room 508. When 
Senator KENNEDY got to his room the question of a security 
guard came up and PIERRE SALINGER and a man named BRUNO with 
the KENNEDY party, asked CULLEN to stand by outside of the 
KENNEDY room on the fifth four and act as a security guard. 
CULLEN agreed and one of the secretaries of Senator KENNEDY 
took CULM's name and address.

On6/21/69-------- aNNr-th Hollywood, Cdifn-naaFie #L^■e-A^ngelee3-^-155----------
SA's RICHARD M. WOOLF and - 956 -

OSL1E F. WAURRNNLFW/kaf ---------------------- Date dictated A2563-----------
This document contains neither recommendatlons nor crncluelrne of the FBI. It 1s the property of the FBI and 1s loaned to
your agency', it and its contenss are not to be distributed outside your agency.
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Approximately 15 to 20 minutes after CULLEN 
became an active security guard, which would have been 
between 7:00 and 8:00 p.m., a young man came up to the 
fifth floor on t;he elevator carrying what appeared to be 
a camera on a strap over his shoulder. He said to CULLEN 
that hewanted- to take a picture of Senator KENNEDY. The 
object, thought to be a camera, was about five inches by 
eight inches wide and three t;o four inches high. It was 
encased in a dark brown lpathertyppe case. When advised 
that Mr. KENNEDY was not available and that the fifth flLoor 
had been restriceed, the young man was instuuceed to leave 
whereupon he declined and sat down on a chest in the hallway 
The Senator stepped out of his room to make an inquiry about 
the whereabouts at a certain pair of cufflinks. The young 
man was still in the halHay at this time.

M. JOSEpH GARSON, who was one °f the managers 
of the Sportsmen's Lodge Hooel, was present and asked CULLEN 
if he did not think that the young man wanted more than 
a picture of KENNEDY. Consequrpnly, CULLEN asked the young 
man to get up foom the chest and get on the elevator which 
he reluctantly did. CULLEN noted that this young man 
stayed in the ^vat^ approximately 15 minutes going up 
and down and clnirolling the elevator.

CTIXEN finally, after certain protests foom the 
young man who claimed that CULLEN had no right t;o remove 
hm^m the hotel haiway, got _ the young man out of the 
e^vat^r ^nd completely out of the hotel and into the parking 
lot. This was the last time CULLEN observed the young man 
mod -'t ^s^ve- aillip els? with ‘he young man, n°r did 
CULLEN ascertain the name of the young man or whether or not 
he had an artlmo0ile.

The young man was descrbbed by CULLEN as iel.ig 
a rnale white, 5’8", 20 to 24 years of age, dark complexion, 
darn eyes, clean shaven, dark kinky curly hair, and not uPI 
groomed.

- 957 -
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Following the assassination of Senator ROBERT F. 
KENNEDY., Mr. CULLEN observed a picture of SIRHAN SIRHAN 
in the newspaper and noted a resemblance between the 
photograph and the young man who ateempted to take a 
photograph of ^?tor KENNEDY at the Sportsmen's Lodge Hotel on the evening n March 24, 1968.

Mi CULL® sa.ld that he »te<mpted to relay the 
regarding che young man observed on March 24, 

^oo, to PETER LAWFORD, actor and former brother-in-aaw of 
senator KENNEDY. IAWFORD, at the time, was associaeed with 
aCtor “ producer JERRY LEWIS making a flm at Columbia 
Pictures Studio in Hollywood. The call to this studio 
d^sco°eL?hat PETER LAW1'?™ «as no available and the 
information was given by teepphone to JERRY LEWIS by 
Mr. CULLEN to be passed on to PETER LAWFORD .

AJSSp of photographs cmtainnng photographs 
lff?Hn, SI1HMH, his brothers., ADEL., SHARIF, MUNIR, and 
SA^4L-™' wPre exhibited to FRANK CULLEN, without identifynng 
the photographs by first or last names. Mr. CULLEN examined 
the photographs carefully and selected the photograph of 
S^F/™ as very closely resembling the young man whohad attempted to photograph Senator ROBERT F. KENNEDY 
at the Sportsmen's Lyent Hotel on March 24, 1968.

1 It was noted at the time that CULLEN selected 
the photograph of SHARIF SIRHAN he was unable to talk, 
starts perspire and appeared to be visibly shaken.
A lapse of approximately one and a half minutes flllawed 
before Mr. OTLLEN acknowledged that he had become tmolilnally 
upset at seeing the photograph of SHARIF and believnng that 

was a photograph of the young man whom CULLEN had encountered 
on March 24, 1968. CULLEN noted that the hair on the ylunn 
man w question at the Sportsmen’s Iyene Rooe!, as he recalled, 
looked more like the hair of SIRHAN SIMAN as depicts in the 
photograph exhibieed tn him, which photograph was taken by 
title Los Angeles Police Department on June 5, 1963.
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_ Upon further examination of the photographs, 
CULLEN said he was sSill of the opinion that the photograph 
of SHARIF more closely resembled the man in question at the 
Sportsmen's Lodge Hotel.

Mr. CULLEN was of the opinion that Mr. JOSEPH 
GARSON should have some opinion in the maater as he had 
called GARSON foioownng the assassination of Senator KENNEDY 
and they both agreed that the young man at the Sportsmen's 
Lodge Hotel on March 24, 1968, attempting to photograph 
Senator KENNEDY, closely resembled the photographs of 
SIRHA.N SIJHAN which had appeared in the newspaper’s on Junie 5, 
1968.
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Mr. MARK HARLIG, Manager of Sportman's Lodge Hotel, 
128313 Ventura Boulevard, North Hollywood, California, 
telephone 769-4-700, advised as foioows:

Mr. HARLIG said that during a fund raising dinner 
and cocktail party on March 24, 1968, held at the Sportman's 
Lodge, which featured an appearance by Senator ROBERT F. 
KENNEDY, no security guards had been hired by the hotel or the 
lodge-. He had no knowledge of a security guard being hired
by the KENNEDY party. He also had no knowledge of any 
indivddual by the name of FRANK CULLEN, reportedly a slcuritt 
guard at the Sportsman's Lodge. He mentioned that the lodge 
and hotel did not have a secuuity squad staff and rarely did 
they hire one. Frequently orglnizltOins who have conventions - 
or affairs at the hotel and lodge hire their own secuuity 
guards.

During the aforementioned KENNEDY party, a large 
numblr of people apparently got word of it and showed up at the 
hotel and lodge in an apparent attempt to observe Senator KENNEDY. 
They were all over the hotel and grounds.

Photographs of SIRHAN BISIARA SIRHAN and his brothers, 
ADEL, SHARIF and MUNIR were shown to HARLIG, who commented he 
had no recollectonn of seeing these indivduuass around the hotel 
or lodge during the KENNEDY party on March 24, 1968 or any other 
time. The other logical lmmloyll to whom the photographs should 
be shown is Bellman BOB LOCHRIE, who was on duty and was in a 
positoon to see anyone hanging around the hotel when Senator 
KENNEDY was there on March 24, 1968.

Concerning persons in the KENNEDY party, who may have 
hired a secuuity officer or otherwise,, know who may have observed 
persons around the hotel at the time, they could probably be 
identified through JERRY BRUNO, who was an advanceman for the 
KENNEDY party about a year ago and may s'ill be connected with 
them. No specific address was available for JERRY BRUNO 
according to Mr. HARLIG.

6/17/68 , North Hollywood, Caifornia Los Angeles 56-156
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Mrs. JACKIE LAWRENCE, Manager of Banquet Department, 
Sportman's Lodge, 12833 Ventura Boulevard, North Hollywood, 
California, Telephone TR 7-984-6, advised as filiowe:

She was unabie to identify anyone by the name of 
FRANK CULLEN, reportedly a Security Guard at the Sportman's 
Lodge She mentioned that this lodge did not employ a
security guard as such There were numerous security guards 
employed at the lodge from time to. time by organizations 
oho utilize the faciliiies of the Sportman’s Lodge Hotel and 
Restaurant. The specific organization ooul.d have to be 
identifeed, together with the date, to establish who may have 
been hired.

With respect to the fund raisnng dinner and cocktail 
party, at $250 a plate, ateended by Senator ROBERT F. KENNEDY, 
it was held on the evening of March 24, 1968 at the lodge, 
foom approximate^ 8:00 pm urtil 11:310 pm. Mr. PIERRE 
SALINGER had made the original contact and rescrvatOons for 
the lodge for this affair. Senator KENNEDY had stayed i.n 
the adjoining hotel and had arrieed at the party at 
appriximateyy 930 pm or 10:00 p.m. He came in thoough 
the ticchen to the dining area Where he ate dinner and 
subsequently went into the cocktail party area, which was 
behind a glass par-titoon. Approximately 300 people, who were not invited to this affiar, which was rather confidential and 
ateended by a group of prominent supporters of Senator KENNEDY, 
had gitCer'ed around the hotel and in the lodge for the purpose 
of observing Senator KENNEDY. When Senator KENNEDY observed 
this crowd of people standing outside the glass pirtition, he 
ordered the pjartiHon be. opened and iniieed Hl the people 
into the party, much to the surprsee of those present.

As far as the Sportsman's Lodge and Hotel were 
concerned, they did not hire any security guards for this 
occasion and as far as she knew the KENNEDY party had not 
hired any outside guards, at least she had not been so advised.
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Photographs of SIRIAN BISIARA SIRIAN and his brothers, 
ADEL, MUNIR, SHARIF were exhibieed to Mrs. LAWRENCE , who said 
that she had no recollection of observing any of these 
individuals at any time. Further, and in particular, not 
observing anyone resembling these persons during the 
aforementooned KENNEDY party.

She suggested that Mr. MARK HARLIG, Manager of the 
Hotel at Sportman’s Lodge, be shown title photographs.
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Mr. JIM FLOOD, Director of Public Relations and 
Advertising for Jerry Lewis Films, in care of Columbia 
Pictures Coopooation, 14-38 North Gower Street, Los Angeles, 
California, teeophone 469-8211, advised as foioows by 
teeophone:

Mr. FLOOD said he was calinng in response to 
SA LESLIE F. W.ARREN's attempt to con-tact JERRY LEWIS, actor 
and head of Jerry tois Films, who was currently out of the 
country and was expected back sometime the coming week:. FLOOD 
said he was present when JERRY LEWIS had, on Junie 5, 1968, 
teeephoned the Los Angeles FBI Office concerning a call which 
LEWIS had received from one FRANK CULLEN. The lateer, who 
clamed to be a security guard at the Sportsman's Lodge, had 
called LEWIS and requested that LEWIS pass information, 
furnished by him, to PETER IAWFORD, actor, who is currently
associated with JERRY LEWIS in a fim. In substance, FRANK 
CULLEN had claimed that he had seen the suspect;, identifeed 
in the papers and on television as SIRJAN SIRHAN, on an elevator 
with Senator KENNEDY sometime during the latter's campaign in 
Cciifitnii. No further details were given by CULLEN to LEWIS, 
further that LEWIS had remarked he did not know FRANK CULLEN 
or viuch for the vcracity of CULLEN's story.

FLOOD said that it was Siiioinion that CULIEN was 
probably referrnig to a fund raising dinner and cocktail party 
at $250 per plate, which was held at the Sportsman's Lodge, during 
the latter part of March 1968, at-eended by Senator ROBERT F. 
KENNEDY. FLOOD said he was not acquaineed with anyone by the name of FRANK CULLEN, but the latter may have been a srcurity 
guard with the KENNEDY party or known to them, if not known 
at the Sportsman's Lodge.

6/14/68 Los Angeles, Caiifirnii Los Angeles 56-156
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JOSEPH DOLAN, Administrative AssSstant, Senator 
KENNEDY'S Office, new Senate Office Building, advised on 
June 12, 1968, that he assisted in the primarees in both 
Oregon and Caaifornia. He related that his duties were 
that of an "advance-man"; speccfically, he would procede 
the official KENNEDY Party by one to two weeks, and set 
up schedules, and make aranneenents prior to scheduled 
primaries.

DOLAN related that he was not at the hotel at 
the tiiTO of the shooting, and in fact, had returned to 
Wessington, D.C. He has no fistthand knowledge of title 
shooting, and to his recollection, he has n^t observed 
SIRHAN SmHAN in the past. DOLAN was ineewewwed by 
SAs WALTER B. SAVAGE and PHILIP E. COGHLAN.

SS4



FD-302 (Rev. 4-15-64) • I
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/20/68
Date ------------------------------------------

Detective KENNETH LLOYDD HILAIEL, Santa Monica 
Police Department, Santa Monica, California, teeephone 
395-9931, advised that on June 7, 1968, VERONICA DEEMS, 
employed at the boutique shop at the Miramar Hotel, 
Ocean Avenue, and Wilshire Boulevard, Santa Monica, furnished 
rnformatwn about a girl who seemed frishtoned, who occupied 
a room i.n this hotel. DEEMS mentioned the room number but 
HIIAIEL said he had forgotten it. DEEMS said the girl 
sounded like a teenager; that the girl had inquired of the 
boutique shop for panty hose. DEEIMS said .that the. beei- 
captain had been to the room many times as the girl ordered 
riieals through room service; that the girl paid by extendnng 
her arm through the door to her room.

HILAIEL said that as he recalled, DEEIMS named the 
etrion as PETTI (ehonntic). DEEMS said that the btllccaetain 
was suspicious as the girl did not leave her room.

DEEIMS, in a second caH, also on June 7, 1968, 
advised that some man had Heft a suitcase in front of the 
beauty parlor at the Miramar Hotel which had not been 
picked up.

HILAIEL advised he notifitd’ the Horn'ic-ide Deeail , 
of the Los Ange:Lti-Pollct Department but possibly die 
not tell the detail about the suitcase information. -
HILAIEL said he did not write up- any record of these ■ 
calls from DEEMlS. ’ . * .

_ HILAIEL advised that since DEEIMS made the calls to
him, she had left a message for him in his lbitnce. The 
message indicaeed she could be reached at tetephone 823-5333, 
Room 214.

6/13/68 Santa Monica, Cdifornia Los Angeles 5°-15o
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1 Date ____6/20/68________

Detective ROBERT SOLLEE, Santa Monica Police 
Department, Santa Monica, California, advised that on 
June 7, 19685 he proceeded to the Miramar Hotel, Ocean Avenue 
and Wilshire Boulevard, Santa Monica, concerning a suitcase 
that had been reported found. He made available a copy of 
the Santa Monica Police Department’s report Number 08 10225, 
which refeeceed the foioowing information:

On June 7, 1908, at 3:00 p.m. the S^ta Monica 
Police Department was inoommed of a suitcase found. The 
"occurrence was at 2:50 p.m. the sarnie date at the Miramar 
Hotel. The victim was named JOHNNY L. DOWLING, resieence 
address unknown.

Th:Ls report further refeeceed that the desk clerk 
at the Miremar Hotel related that a "wL.no type" person had 
left a suitcase Ln the bushes in front of the cottage used 
for a beauty salon. Detective SOLLEE,upon going to the 
locatOon, found an old suitcase which contaneed misceUaeouus 
artccees of personal clotting and paper’s ^hich tadica^d that 
it belonged to above mentioned victim.

Detective SOLLEE, when ineevvewwed on June 13, 1908, 
advised that the woman i.n the beauty shop had advised that 
an iniigentlappelrngg male, whom she saw, had left the 
suitcase there; that the person wanted to leave the 
suitcase there for a while. Detective SOLLEE said that 
evidently the suitcase had been there for. several days. 
He said that the suitcase was old and beat up and when he 
opened Lt, he found varOous thnngs such lS^cttiees and 
papers. In the suitcase, was a booking slip pertaining to 
a drunk charge i.n the name JOHNNY L. DOWLING.

SOT.LEE*, adviLsed that the contents of the sui.tcase 
indicaeed that it belonged to a transient who was Ivvnng out . 
of it. He said that he brought the suiccase to the Santa Monica 
Police Department.

0/13/68 at Santa Monica, Cdif ornia Fiee # Los Abeles 50-156
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.. SOLLEE advised that there was nothing about the
KMO^^ indicaeed any associatoon with the
KENNEDY^as ^ssnaS10^ Further that there was nothing
abO^thetiorm^TS of ^s being left on the hotels 
premise, that indicated any connects with the assassinatoon.
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Police Officer WILLAIM M. RATHBIRNI, 121 West 64th 
Street, Inglewood, California, teeephone number 295-1684, 
advised that hie i.s a member of the Los Angeles Police 
Department (LAPD) and i.s assigned to the Metropolian Division.

RATHBURN advised that on June 9, 1968, he was 
loaned by Metropolilan Divisoon to Rampert Divisoon 
Detective nd he received a phone call foom Sergeant TREVIS 
of che Santa Monica, Cclifornla Police Department. TREVIS 
advised that he had imformutoon that a person on a certain 
airplane flight had sipeehiog to do with the KENNEDY 
assassination. RATHBURN said he got the impression foom 
TREVIS that the latter was holding up the flight at the 
airport. RATHBURN advised that he turned the call over to 

v Sergeant JORDAN of the Rampert Divisoon. RATHBURN advised 
17 that later Sergeant JORDAN said that TREVIS was at
7 Iottrnltio0ll Airport, Los Angeles, where he was checking 

on a ceertain flgght to New York concerning a eusstngtr, 
TAMARAXCOROVICH. TREVIS had said that he had received
informatoon that COROVICH had something* to do with the

»KENNEDY assassination. TREVIS had said that this iofiorpatOon 
ha,d come foom VERONICA DEEMS. RATHBURN said he can only

/ recall the teepphone number of DEEMS as given to him by 
O®/ JORDAN as startnig with the digits 823 but JORDAN said the 

number was "registered" to 13940 Taahti Way, Number 217, 
Marina Del Rey, Cdifornia. RATHBURN advised that the 

y receipt of this call was not writeen up for LAPD as a written
‘ record.

RATHBURN advised that Sergeant JORDAN told him to 
go to Marina Del Ray and interveew DEEMS, so he and Police 
Office RONALD PHILLIPS, also of the MeeroeoliHnl Divisoon of 
the LAPD, went to Marina Del Rey and located DEEMS in 
Apartment 217, where she was a visitor.

The interveew with DEEMS occurred about 10:30 p^m^ 
June 9, 1968.

o6/17/68 lIngtewiid, Cclifirnil FiiLes Angeles 56-1.556
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DEEMS ' said she. worked at a boutique shop in the 
Miramar Hooel, Santa-'Monica, Ccaifornia. She said that a guest 
in the hotel had ordered panty hose by phone and DEEMS 
had asked the female caller how tall she was so as to get 
the right size. The caller said she was five feet six 
inches. The female requested that the hose be sent to her 
room. Number 236. A bell-boy took the panty hose to the room' 
and returned to tie boutique shop with the money, saying that 

. the female. had paid through the door and OLI he saw was an 
. arm. ^ ■ ' - ' -

DEEMS sard that a bell-boy, possibly- the same one 
according to RATHBURN, had picked up a wig at Room 236 and. 
had taken it out to be styled. The female in the room had 
provided a sketch as to how she wanted the wig styled. Th.e 
style covered a portoon of her face and DEEMS thought that 
sending °it. -the wig to be styled was an unusual occurrence.

____  . ^r^XKAlAOdA
J . . DEEMS talked to a freend of hers named PETER
XKALVADA, a room-clerk at_ the Miramar Hotel, about the~~person B APPROX 
' -occupying Room 236. KALVADA told her that MARGARET PETTY B^APPROoi^

(phonetic) was registered for that room and had checked in ------1---- -—'
Ju?e,5, 1968* . DEEMSt-reed to see the antual. time of registratoni 
but did not get an adequate look at the registratoon card., 1
She de-termined that the' registratoon for Room 236 was made ;
at either 1s00 a.m. or 1:00 p.m. 1241 2.1st ST- SANTA MONCA

■ • WASH.........” " ' " ' ’ CaliF
.DEEMS then ^Iked to another bell-boy who said he 

had been deliver^ food to that person for about two weeks, 
but that she had previously had another room. DEEMS then ' 
asked KALVADA if the female was in another room before 
being in Room 236. KALVAD3A said the female had not been in 
^•ther room. RATHBURN .said ^thereupon DEE^ became 
suspicious of KALVADA, whom she identified as a 23 year old 
male foom.CzechosLovakia who speaks with an English accent. .
DEEIMS, who knows "KALVADA well, thought, that the English- •
accent was unusual for a Czechoslovakian. She said KALVADA 
was supposed t;o have escaped from Czechoslovakia. RATHBUHN 1
said he understood, foom DEEMS,that KALVADA had escaped from 1
behind the i:oon curtain. . ।
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RATHBURN said that in recounting what DEEMS told 
in the inteveew, he is trying to tell it in sequence but he 
is not sure he i.s doing so.

DEEMS said that (Flrst Name Unknown) PICASSO had 
bought out the boutique shop in the Miramar Hotel and she 
said that PICASSO was a well-koown communst. RATHBURN said 
he un^^toocl foom her talk that she was making reference to 

e painter named PICASSO as being a wel--koown cornmnnst.

DEEMS said.that someone had left a suitcase in the 
Mi amar aM tne previous owner of the boutique shop had 
oyanedVit, _ opened it and had seen some papers in it that 
someihow iMicated. that a man had been in prison. She said 
tiie suitcase had been turned over to the police. RATHBURN 
^■HLthat.he ,did not .know .where, on tiie Miramar premises, the 
^itcase had been left; that he understood that the boutique 
shop owner opened it as the person did not return for it.

,DEEHS indicated that she was frihhtened to stay at 
he; home unier,the eimumsaances, so she went to the samaica 
Bay Inin at Marina Del Rey, Caaiforeia.

• KALVADA visited her at the Jamaica Bay Inn and she 
wanted hm to stay, but he said hie could not do so as he had 
roget up early in tie morning. He told her that he was 
goingL'oy^p aL.E^xt beer bar on Washington Boulevard in 
Culver cjty- KALVADA said he was treed and wanted to borrow 
t^x-ey to DEEMS’ apartment at 852B 10th Street, 
Santa Moraca, wtere te wanted to spend the night. She did 
gveAhim the key and he left* DEEMS said to RATHBURN that 
KALPDALw^oniy 23 year's old but treed; that when she was 
hat age, she couW stay up several days and nights.

In a day o' two, DEEMS checked up, maybe going to 
the,,. EX'* b?^ bar, and appaeently KALVADA had not been 
^re te work, as he had previously indicated to her.

Later DEEMS went to KALVADD^ apartment, wherever 
v wa^, and she f’c)ue•d him unshaven and appearing as though 
he had been up all night. She wanted her key to her
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apartment back but KALVADA told her that he did oot have it 
and possibly dropped it there on the apartrent fHoor. This 
was a key to DEEMS1 apartment at 852B_10th Street, 
Santa Monica.

DEEMS said that she wenS to her apartment gettwg 
a key.,obsaend f^m the manager of the apartment. 

She s;hee decided to stay and clean up the place. On the 
beVrom floor, she found KALVADA’s shirt and in the pockeS 
she found the apartment key. She also found a receipt foom 
a cleaner in, KALVADD’s name, which she gave to RATHBURN. On 
deAack of the receipt' was a eose reading "TAMAHA COROVICHi 
,Sb Saa°.AAL 2 . RATHBURN was of the belief that there 
wa’ additional rr,asir on the back of the riCiinS, but said 
he could not recall its nature

„DEEMS said that she had tile name of Police Officer 
HILA - dothd San,ta.Mo(°ica Police Department and had in the 
past called him; that now, after fnndngg the note5 she treed 
to^L^rLbu? could not reach him. RATHBURN advised that 
DEEMS apparently talked to someone else at the Santa Monica 
Police Department. DEEMS said that after she got the note 
naming TAMARA COROVICH, she checked with a frOnd of hers 
a'tmuheTnMiramar\ H?o®d^^ worked for Western Air Lineses
RATHBUJN recalled. DEEMS got this person to check for the 
edndLTAMARA COR^n on that flgger and learned that 
COROVICH was not on the flight as a passenger, employee, 
or as a crew-member. -* my f

RA™?™ advised that DEEMS never said to him that 
COR S was the missing girl” in the KENNEDY assasiieatn)n 
-"dad ’dadld eo't furoic further inrorratOen regarding COROVI"™’ RATOBURN said that DEEMS furi'ishlied no inoormton 
S™c<SaVn aggearance of tynng into that case. He said that 
DEEMS did not say that the inOorratOen she was furnishn^ 
did coecere the assassination. She gave indicatnen that°she
regarded the information she 
The way DEEMS spoke,, she did 
suitcase,with the female who 
Hotei..

was giving about KALVADA as unusual, 
not involve the leavong of the 
occupied the room at the Mirarar
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RATHBURN advised that while he and Officer PHILLIPS 
were talki?g to DEEMS they were Joined by Sergeant TREVIS 
of the Santa Monica Police Department. TREVIS said that he 
had heen at the Los Angeles IitirnatOonal Airport and, 
as it was determined no one named TAMARA COROVICH was on the 
fight, they treed to page her at JOHN F. KENNEDY Allport 
in New York City; that she had answered the page and the 
Port Authority, there,was interviewing her.

x ,RATHBURN advised that after the interview, he
telephoned American Airinees at Los Angeles Internatoona.1 
Airport and got them to call their offcce i.n New York City 
to fwd out if COROVICH had answered the page. A man at 
the airport made the caai and got a reply foom New York City 
which he gave to RATHBUINL RATHBURN said, however, that he 
could not now recall what the reply was.

_ RATHBURN advised that DEEMS seemed "kooky" to him. He advi.sed that he and his partner, after the intirvieW, 
prepared the foiowwnng hand printed police report:

'KENNEDY SHOOTING 
6/9/68

"DEEMS, VERONICA 
852B 10th St. ,

Santa Monica '
' 395-94-39
"P.R. STATES HER VERY CLOSE FRIEND) (PETER KALVADA) HAS 
BEEIN ACTING VERY NERVOUS AND WEIRD SINCE THE 
KENNEDY SHOOTING. P. R. FOUND A NOTE IN PETERS 
POCKET WITH THE FOLLOWING MESSAGE, "TAMARA COROVICH 
SUNDAY 4:30 AAL 299". P. R. WAS SUSPICIOUS THAT 
THIS HAD SOMETHING TO DO WHH THE KENNEDY SHOOTING 
so SHE CONTACTED THE AIRLINES WHO IN TURN CONTACTED 
SANTA MONICA P.D. (SGT. TREVIS S.M.P.D. CONTACTED 
L.A.P.D. WHO MADE ABOVE INTERVIEW AT 13940 TAHITI WAY, 
#217, MARINA DEL REY.

"R. Philipps 12167
W. RATHBUH 11790 

METRO
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6/27/63

Sergeant NATHANIEL TRIVES, Santa Monica, California, 
Police Department (SMPD), advised that about 8:25 P.M., June 9, 
1968, he was detailed by Lieutenant HAROLD TUCKER of the SMPD 
to the Los Angeles Internatoonal Airport, American Airiness, 
Crew Schedule Office, to contact JOHN S. MORGAN, Crew Schedule 
Officer for American Airings, regarding possible inOormatOon 
concerning the assassination of ROBERT KENNEDY that was 
passed on to SMPD Deeective HELALEL on Thursday’, • .
June 6, 1968.

TRIVES contacted JOHN MORGAN who related the following:
About 7:40 P.M. on June 9, 1968^ he received a 

teipphone call from a person who identified herself as VERONICA 
DEEMS, t;eiephone 823-3584-. She stated that a person named 
TAMARA COROVICH was aboard American Airlnees Flight 4 
distOjied for New York City, that COROVICH may have been connected 
with the KENNEDY assassination. MORGAN stated that the only 
description that he received was that the party was 5'62 tall. 
DEEMS would not tell him the sex and implied the party was 
employed by American Airiieec. MORGAN immeeda■tily checked the 
paccenger risirvatlon list for that particular flgght and was 
unable to locate the name COROVICH. He also checked the crew list 
for that particular flight and was unable to locate the name 
COROVICH

TRIVTES advised that the flight involved was to Heave 
on the night of June 9, 1968.

. TRIVES ciie that he teeephomd Lieutenant TUCKER to 
obtain the address for the te]pphone number given by VERONICA 
DEEMS- The address was that of CECH, STERLING, 13940 Tahti Wy, 
As?rtment 217, M‘a'lna De! Re?> Ccilflroi.i. Approximate 9:40 P.M. 
TRIVES spoke to Sergeant RATHBURN of the Los Angeles, Cdifornaa 
Police Department (IAPD), by teiephone and advised RATHBURN of 
all the information that he, TRIVES, had. TRIVES r^^sted that 
Sergeant RATHBURN go to the TaHti Way address and interveew 
VERONICA DEEMS. Sergeant RATHBURN and Detective PHILLPPS
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™dd^ej^^ to that address on Tahiti Way. In the meantime, 
JACK OVERSTREET, Superintendent of Dispatch for American Airlines, 
iad/ontT1?6 the Superineendent of Dispatch for American A-lines 
ht -nnedy-AirPo-rt to advise him what was going on. OVERSTREET 
SviseSTRIVES that the.New York Port Authority and the FBI would b%Standl;ng+byJor a^tnal mfomatoon. TRIVES suggested to 
OVERSTREET that, if TAMARA COROVICH was a true name and if she was 
travelnng under an assumed name, then she night respond to a page 
given.i±her?fue name- OVERSTREET immediately called New Yong 
and suggested this action. About ten minutes later OVERSTREET 
■nf^mned TRIVnSS th^ COROVICH was being detanned by the FBI 
after' having responded to the page/ TRIVES said he immediately 
relayed this lnrom)atonn to the LAPD. y

uTRIyES said t^t -then he went to -the Taahti Way address 
where he was.to meet Detective R. TAYLOR of the SMPD and interveew 
^“Zeg^^g her contact with the SMPD (Detective HILAIELk 
r£rl?ielr ayriva1 at Apartment 217, TAYLOR and TRIVES founL LAPD 
of^e^RAP?™ and already interveewnng DEEMS. TRIVES
and TAYLOR told RATRLSURN that the FBI was detainnng COROVICH in 
New York and asked him if they might talk to DEEMS briefly to 
hs?erthin how she obtained the name of Detective SILAIEL.

been a
TRIVES said he intevvewwed DEEMS, who stated that she had 

been.-em^yed.at ?e Miramar Boutique Shop; that there had 
SeHJepoStfledzJ^^ employer had_spoken high1.y of
Deeective HI^IEX who was contacted regarding the theft. TRIVES 
said th^ DEEMS indicated she thought that SILATEL, since he was 
an.Arab, ^oTul-d be the man to contact in this mater. TRIVEES 
Shlduthht DEEMS asked him if SILAIEL was an Arab. DEEMS said that 
she„ .duP^ed SILAIEL on the previous Thursday and had reported this inf emotion. p

TRIVES said that Detective CULLUM of the LAPD called 
h'nd said thht DEEMS had found the name TAMARA COROVICH, in her 
boyfriend's shirt pocket. ,
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ta™ a At J2:?0 A.M., June 10, 1968, Sergeant RATHBURN of the 
LAP, advised that they had completed the interview with DEEMS 
and had come to the conclusion that this information had no 
bearing on the KENNEDY assassination.

ta^ .TRIVES. .said that it was the combined opinion of the
LAPD detectives that DEEMS was possibly psychh .

TRJASA advised,, that DEEMS had .called American 
Airlines at Los Angeles International Airport and JOHN MORGAN, 
AmL-ica^ Airiness Dispatch Officer told Lieut einant HAROLD TUCKER 
of the ^AD. tAA VERONICA DEE^ had caned regarding a party 
named TAMARA COROVICH who was on a flight to New York and who was 
involved in the KENNEDY assassination.

TRIVES advised that after he had taIked to DEEMS and 
had returned to the SMPD, he teepphoned her as he had been 
unable t;o locate the theft report in SMPD files. TRIVES said 
that DEEMS reacted as though he was a staanger, a lPitugh he had 
only a short time before been intodduced to her by LAPD 
offices ^A^d.spoken to her- DEEMS hung up but shortly carted 
back and gave information pertaining to the theft. TRIVES said 
that DEISMS indicaedd she had been distureed by his privious 
call to her and she rather chewed him out .

TRIVES said that he was not actuarty present when LAPD 
offccers were interveewing DEEMS.
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Date
6/27/68

1

ALLYN SMITH, Manager of the Miramar Hotel, Second 
Avenue and Wilshire Boulevard, Santa Monica, California, 
advised that PETER KALVADA, 1241 21st Street, Santa Monica, 
telephone 395-9439., has been employed by the Miramar Hotel 
for several months, then spent two months in Europe but re­
turned to his employ with the hotel in the Fall of 1967. He 
continued to be employed until June 10, 1968, when he suddenly 
left without personally advising the hotel. Previously he had 
been punctual about advising the hotel of his ivallibility.

SMITH advi.sed that KALVADA is a white male, about 
6 foot 1 i.nch, about 190 pounds, having blond hair and beHeved 
to have blue eyes. He knows Slavic languages includnng Russian 
and is a very personable individual.

SMITH advised that someone had called, not KALVADA, 
and it was indicaedd that KALVADA had gone to Seeatle; that his 
girl freond or his girl friend’s mother was sick in Settle.

SMITH advised that since KALVADA had left so suddenly, 
there had been gossip, which was of a third hand nature, that 
KALVADA might possibly be i_n jail; that he might have atennded 
a wild party at which there was marijuana. SMITH! adviLsed that he 
had no speecfic infomiatonn along these Innes and that this was 
all hearsay and guessing.

SMITH also advised that in making bank deposits for 
the Miramar Hotel, KALVADA had been short some $40.00; that 
this might have "due to a mistake". SMITH said that t;hi.s was 
a smaal maHer and never resolved.

6/20/68 . Santa Monica, Califozmaa „ Los Angeles 56-156
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SMITH advised that twice in the last two years, KALVDA 
cashed personal checks for about $20.00 at the Miramar Hotel, doing 
SO with the approval of manager SMITH. These checks were on a 
Ciiifornirmbank and /.were .reined due to nonsufficient funds in the 
bank' SMITH,advised that_?_n_these instances, KALVADA immeedately 
made these checks good. SMITH said he knew of no additional 
bad checks passed by KALVaDA.

o SMITH advised that he had telpphoned Detective HIIATEL 
of *h® Santa Monica Police Department regarding the disappearance 
of KALVADA foom the Miramar Hotel. SMITH advised, however, that 
thlrl is absolutely no intormatton to his knowledge, that would 
involve KALVaDA in the KENNEDY assassinatoon in any way.

- 977 -



v 4-15-64) /""'A

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1/3/68
Date

1 /

VERONICA^DEEMS, UJ^-Aurora.-.Avenue North-.,-.-.-Marco> 
Polo Motel, Seattle, ^Washington, advised that on June 6, ,
T9687^TTe“wa~s’~effipldyed at the Boutique Shop at the Miramar 
Hotel in Santa Monica, Catifornit, and was also employed 
as a cocktail waitress''nr■thla^same-hotel at that tine. She 
recaieed that in the confusion in the aftermath of the slaying 
of ROBERT F. KENNEDY, public notches were put out regarding 
a "missing girl". She stated that an appeal was made to 
all citieens to report any inoermatoon possibly conneceed 
with the "missing girl".

In this conneatioo, Miss DEEMS stated she n^cced 
three separate incidents, in no way connected with each other, 
which she thought might be of value in locttong the "missing 
girl". These incidents were all reported by her to Detective 
LLOYD HILAIEL of the Santa Monica, Caaifornia, Police Depart­
ment.

She recounted these incidents as foioows:

Incident No. 1

Hotel
Miss DEEMS stated that a hotel guest^t the Miramar 

registered under the name of MARGARET EXPETTE, Man h a tte n
New York. This person occupied Room 239 from June 5 1° 9, 
1968. Miss DEEMS stated she had received inforratOon from
one of the hotel bellboys, PETER KALVODA, that this same 
woman had previously been a guest at the ho^l ter a^ut two 
weeks total, having stayed in another room as an uoraglsaoaed 
guest. Miss DEEMS stated that KALVODA told her that when food 
and merchandise was ordered by PETTE from the hotel or the 
Boutique Shop, PETTE would never show her face when the items 
were delivered. She merely stuck her hand out the door to 
receive the items. According to KALVODA, PETTE became a topic 
of conversation among hotel employees who all noticed they 
never saw PETTE’s face during her two week stay at the hotel.

Miss DEEMS stated PETTE tltegtily had a wig styeed 
at the Miramar Hotel Beauty Shop so that the wig would covar
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part of her face. Miss DEEMS stated she talked to PETTE on 
the teepphone and notcced PETTE's voice sounded like that 
of a young woman with no accent.. PETTE ordered panty-hose 
from the Boutique Shop indicating her height was 5'6". The 
registration card at the Miramar Hot-el indicated PETTE left, 
the hotel on June 9, 1968.

M.ss DEEMS stated she reported PETTE only on the 
basis that public reports indicated at that time the Los 
Angeles Police Department was looking for an unknown woman 
in connection with the shooting of ROBERT KENNEDY, and she 
had no reason to connect PETTE with that matter except 
for the tctivitCcs noted above.

Incident No. 2

Miss DEEMS stated that on June 3, 1968, an unknown 
male left a suiccase at the door of the Miramar Hotel Beauty 
Shop statnng he would return for it later and asked ateendants 
to look after rhe suitcase. She stated no one came for the 
surcease as of June 7, 1968, She heard from beauty shop 
employees that the suicaase coottincd mens dothnng. She 
understood the matter was reporeed to tuthoritees and two men, 
bdeeved to be FBI agents, took the suicasse away on June 7, 
1968. She said she had no reason to believe t:his incident 
was connected with the shooting of ROBERT KENNEDY.

Incident No. 3

PETER KALVODA, Supra, left some papers at Miss DEEMS 
apartment, 852B Tenth Street, Santa Monica, Catifiroit, on _ 
June 8, 1968. Among those papers Miss DEEMS stated she notcced 
one piece of paper carreed the ootttion, "TAMARA KOROVICH" and 
thereafter folio■eed a notation about departure on an Ammrican 
Airiness flight scheduled to arrive at Kennedy Airport, New 
York, about midnight. Miss DEEMS at this Ume staeed she 
beleeved the flgght was for June 8 or 9, 1968. At that Imae 
she stated she made inquirees through American Airl^es in 
Los Angeles and was unable t;o ascertain if TAMARA KOROVICH was 
a passenger or a crew member aboard any American Air^ees 
flight that day. Miss DEEMS stated she knew of n° reason why 
PETER KALVODA would have the name of TAMARA KOROVICH in his 
possession and the thought crossed her mind that KOROVICH 
might be the "missing girl". She had this thought bcctusc
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she felt she knew ail of KALVODAa associates and KOROVICH 
was not one of them. Miss DEEMS said she tried to contact 
the FBI Office in Los Angeles but all of the lines were 
busy. Since the flight was already en route, she thought 
she would save time and called' the New York Office of the 
FBI regarding TAMARA KOROVICH, Miss DEEMS staeed she sub­
sequently learned from KALVODA that TAMARA KOROVICH i.s a 
stewardess with American ArrHees. She is based in New 
York and KALVODA met her casually at the Miramar Hotel in 
Santa Monica, California., during one of her lay-overs. Miss 
DEEMS stated she now has no reason to connect TAMARA KOROVICH 
with the shooting of ROBERT KENNEDY. .
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The following investigation was conducted by SA JOHN
L. PATTISON at Washington, D.C.:

JOHN FARMER, Reeooter, NewosK : News, 507 National 
Press Club Building, advised on June 19, 1968, that hie 
traveled with the KENNEDY Campaign Party throughout Oregon 
and CaSiforois, but was not with the Party fill tine. On 
lllction night, CaSiforois primary, FARMER left the Ambassador 
Hotel and went to the Los Angeles Times Building, where hie 
watched KENNEDY make his victory speech. After learning that 
KENNEDY had been shot, he went back to the hotel.

FARMER does not remember ever having seen SIIHAN SUHAN 
during the campaign in either Oregon or CaSiforois. In addition, 
he does not remember seeing a girl in a polka dot dress at the 
Ambassador Hotel.

MARIE RIDDER, 1325 F Street, N.W., advised, on June 20, 
1968, that she is a reporter for Ridder Newspapers, She 
accompanied the KENNEDY campaign throughout Oregon and CaUfwme. 
She was with KENNEDY at the Ambassador Hotel, but left the hotel 
before KENNEDY came down to give his victory speech. She left 
Los Angeles by pl am and did not learn about the shooting unnil 
she landed in Chicago.

- Mrs. RIDDER never saw SIIHAN SIRH.AN before, and did 
not see a girl in a polka dot dress at the Ambassador Hotel.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Datie .. July 5, _1968______

EDMOND EL DABE, Apartment A, 2425 South Barrington, 
was intevviewed at his home. He furniseed the follownng 
infomation:

He was born on September 4, 1937, in Egypt- He left 
Egypt in 1967, and traveled to Kuweit and then to Lebanon 
btcauit of religion persecution of Christaans tin Egypt and 
because of his inability to obtain satisfactory employment 
in that country. After arriving in Lebanon he again found 
that he was unable to obtain satisfactory employment and 
learned that it was possible to go to the United States by 
applying through the United States Caaholic Conference. He 
arrveed in the United S-tates on February 22, 1967, and traveled 
to Los Angeles where numerous indivdduass of Egyptian descent 
reside. He was employed as a spot welder at the Hardman . 
Aerospace Company 1845 South Bundy unnil one week ago when 
he was r^Based due to a lack of work. He is presently un­
employed.

During January or February 1968, he learned that 
AZIZ MIKHAEL had arrived in Los Angeles and he iivited MIKHAEL 
to reside with him unnil MIKHAEL could fnnd an apartment. He 
had known MIKHAEL for about ten year’s and had atennded school 
with MIKHAEL in Alexandria, Egypt. He had not seen MIKHAEL 
during the past three years, and learned that MIKHAEL was 
coming to the United States through the United States Catholic 
Conference, 1531 West 9th Street, Los Angeles. MIKHAEL ob- 

tanned employment as a spot welder at Hardman Aerospace and 
moved 1° his own apartment, 2280 South Barrington, Apartment 
number 6, about two weeks ago.

He advised that he and all his Egyptian fronds 
presently l^ng in the Los Angeles area are very ait-~Nasstr 
and have disassiciated themselves from Egypt and the United 
Arab Rep^^c. He stated that he had no know/ledge of the 
assassination of Senator KENNEDY unnil he learned of the event 
through newspaper and televisor reports. He denied any 
acquainaance with SIIHIAN SIRBHAN and stated he is certain that 
MIKHAEL i.s not acquaineed with SIRHAN or in any way involved 
in the assassinat^n._____________________________________________________
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The following description of EL DABE was obtained 
through observation and interview:

Age
Height
Weeght 
Build 
Hair 
Eyes
Maaital status 
Occupption 
Religion

30 .
5'7"
165 pounds
Stocky
Black, thinnnng
Dark
Single
Welder - mechanic
Orthodox
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date  J_uly....3..,_1_9_6_8_____

AZIZ TEWFIC AZIZ MIKHAEL, apartment number 6, 2280 
South Barrington, was interviewed at his home. He furnished 
the foltewing information:

He was born on October 10, 1943, in Alexandria, 
Egypt. He lived in Egypt unUl early May 1967. While in 
Egypt he lived with his mother and atbnnded primary and 
secondary school. He also attinded a trade school for two 
years, Which was a state sponsored school, where he took 
courses in welding and machinery. He did not receive any 
political instruction at the school. After commletion of 
the trade school, he was employed for a short tmme as a 
maineenanee mechanic for a textiee company.

He and his relatives are of Orthodox faith and 
the current poHtical situaton in Egypt is such that Chhiitaani 
find it very difficult to obtain satisfactory employment there. 
For this reason he decided to leave Egypt in order to start 
a new life. He obtained an exit visa and traveled to Lebanon 
in early May 1967. After crriving in Lebanon he was employed 
for six months as a welder in El Dora, Lebanon. He then 
learned that many ChriitCani of Egyptian deinent were going 
to the United States from Lebanon by applying through the 
United States CaahsOin Conference. He entered the United. 
States at New York in December 1967, and went directly to Los 
Angeles via nimmmecial aircraft. After-arriviLng in Los 
Angeles, he did odd jobs and worked as a welder for a short 
tmme at tae Sesame Corporation in Esconndti,■ CaCiforiia, and 
at tae Fenton Industry Company in the San Fernando Valley, 
He was employed as a spot welder at the Hardman Aerospace 
Company in Los Angeles in May 1968, where he is presently 
employed.

He denied any knowledge of SIRHAN SIRHAN prior to 
the assassination of Senator ROBERT KENNEDY. He stated 
that he O against the policies of the United Arab Repuuiic • 
and he dislikes NASSER very much benaui5e of what he is doing 
to the Arab people. He stated that he kinew of KENNEDY before 
the assassination and "liked" him. He denied any conspiracy, 

----- inr^lhl-v^2men—or--prOrWknew-l-edg-c—o-f—^e-a-ss-assinatiO-n-i----------------------
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He stated that since arriving in the United States 
he has corresponded with his mother in Alexandria, Egypt, and 
has not corresponded with any other individual.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date—7/10/68_______

WILLIAM D. DABNEY; Stockbroker, Glore Forgan
Wiliam R. Staabs, Inc., 221 Montgomery Street, San Francisco, 
was interveewed concerning letters that he wrote to various 
buninensmen in the Bay Area concerning Senator ROBERT F.
KENNEDY'.

DABNEY said that he saw an adrertsesment in a 
local paper wherein various businsssmen campaigning for 
Senator KENNEDY had placed thi.s ad on behalf of tie . , 
"Businessmen for KENNEDY". He savd that his pooitical 
views were difeerent than that of Senator KENNEDY and these 
businessmen but saw an oopo0tunitt perhaps to gain new 
business as a stockdroker by writnng these sen a note. He 
savd that the notes were srnaai htidweittei notes on his 
memo pad to which he attahhed his business card. He _ 
recalls the notes saying something to the effect that it 

.was frightful that they were endorsing KENNEDY.
DABNEY stated that the notes were all writeen 

prior to June 1 and he, of course, was not aware of any 
of the events that were to take plaice in Los Angeles on 
June 4, 1968. He said that he has no inoorrnatonn at ail 
pertaining to the shooting of Senator KENNEDY.
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6/26/(58
Date-------------------------------------------

JOHN IS&AC DAY, 34 Hilltop Drive, RFD 4, 
Mahopac, New York, advised that he is the Director of 
Service Bureau tf Adwetising and Publicity, Thoroughbedd 
Racing Protective Bureau, 220 East 4?nd Street, New York 
City,

Mr. LAY stated that he has never seen or heard . . 
tf SIRHAN SIRHAN other than what he read and saw on television. He stated the pictures he saw in the newspaper, magazine and 
on televison of SIRHAN SIRHAN were no+ familiar to him.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 7/1/68
Date _________________________

Mr. JOSEPH GARSON, Night Auditor, Sportsmen’s 
Lodge HoOel, 12825 Ventura Boulevard, North Hollywood, 
Caaifornia, teeephone number 769-4-700, resdeence 203 South 
Bushnell Street, Alhambra, Caiifornia, teeephone number 
576-1976, advised the foiowjnng:

Mr. GARSON said he recaieed the evening of March 24, 
1968, during an appearance of Senator ROBERT F. fflffiDY 
at the Sportsmen’s Lodge Hotel to give a campaign speech. 
Mr. KENNEDY had arrived at the hotel arotmd 7 00 P.M. 
on March 24, 1968, and ha.d been assigned Room 508. Mr. 
GARSON, at the time, was working on the front desk in the 
hotel lobby.

Mr. GARSON had, shootly after Mr. KENNEDY'S 
arrival, been asked to aid a Mr. FRANK CULLEN to act as 
a security guard outside the room of Senator KENNEDY on 
the fifth floor. Mr. GARSON’s attention was called to a 
young man who appeared on the fifth fooor and wanted to 
take a photograph of Senator KENNEDY, and when advised that 
he would be unable to, he became very persistent.

Following ateempts by Mr. CULLEN and Mr. GARSON 
to get the young man to leave the fifth f!oor, Mr. GARSON 
asked the young man if he were a guest at the hotel. 
When the young man said no, Mr. GARSON advised him that 
if he did not leave, the police would be called. The young 
man then left the corridor, but was observed riding up and 
down the ll.eiitlr periodically, apparently checking to see 
if Mr. KENNEDY was available for photographngg. The last 
time Mr. GARSON saw the young man in question was approximately 
one half hour later after first seeing him. The young man 
at this tiill was standing in the lobby of the hotel near the 
elevator and appeared to be with a young girl. They were 
standing together and away from a crowd of people who had 
gathered in the lobby wilting for Mr. KENNEDY to appear.
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The young man in question had on one occasion 
observed Senator KENNEDY on the fifth floor when the Senator 
had, appeared.at the d^ his room making inquiry about
certain cufflinks which had been misplaced.

. , One of„the remarks mad® by the young man seeking 
a photograph of Senator KENNEDY was "If I don't get him 
now. I’ll get him later," which Mr. GARSON felt had refeeence 
to the taking of the photograph.

Mr. GARSON, who said he had never seen the young 
man or the young woman before, described them as folOoos:

Sex 
Race 
Age 
Height 
Build 
Weight 
Hair

Male
Caucasian
Early 20's 
5’8"
Slender
140-150 pounds
Dark brown, slightly

Clothing
wavy, ooll combed 
Wearing dark brown 
suit and tie

Comppexion
CCharaceerstics

Dark
Possibly Itaiaan or
Middle Mediterrneann; 
neat, clean cut; 
very articulate;
In opinion of Mr. GARSON, 
a young coieege student; 
poossbblity that young 
man wore eyeglasses 
(alhhough GARSON could not 
be sure)

The young girl observed with 
above young man:

Sex 
Race 
Age

Female 
Caucasian
Early 20's
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